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PROTOKÓŁ Nr XLI/2018  

z przebiegu obrad XLI sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 12 października 2018 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1615 i zakończyła się o godz. 1715 

 

Na 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecny – G.Miszkiewicz 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XLI zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.  

E.Leśniewski stwierdził, iż na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, 

wobec czego rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do punktu 2 porządku obrad: 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty w niżej 

podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-1. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2019”. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

7. Przyjęcie protokołów z XXXVII, XXXVIII, XXXIX sesji. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Do punktu 3 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLI/300/2018. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Lubiszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019”. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę Nr XLI/301/2018. 
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Wynik głosowania: 

za - 13 

przeciw - 0 

wstrzymało się – 1 

Do punktu 5 porządku obrad: 

A.Terlecki – 29.09.2018 – Dzień Seniora w Wysokiej 

27.09.2018 – Zarząd ZCG MG-6 

03.10.2018 – Konferencja w Zielonej Górze z okazji 25-lecia Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska. 

04.10.2018 – Walne Zgromadzenie ZCG MG-6 

05.10.2018 – Gminny Dzień Seniora w Ściechowie 

06.10.2018 – Rodzinny rajd rowerowy w Stawie. 

08.10.2018 – Zostaliśmy zaproszeni do udziału w posiedzeniu Komitetu Sterującego ZIT w 

Gorzowie Wlkp. Jest szansa, że Gmina Lubiszyn będzie członkiem MOF w przyszłej 

perspektywie. Odbędzie się kolejne spotkanie robocze, w którym weźmie udział pracownik 

Urzędu Gminy. 

09.10.2018 – Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

10.10.2018 – Walne Zgromadzenie Euroregionu Pro Europa Viadrina podsumowujące 

kadencję. 

11.10.2018 – Uroczystość Pasowania na Przedszkolaka w Baczynie. 

12.10.2018 – Udział w obchodach Dnia Edukacji w Szkole Podstawowej w Lubnie i w Szkole 

Podstawowej w Baczynie. 

J.Obara – Walne Zgromadzenie MG-6. Czy były poruszane sprawy dot. podwyżek za śmieci?  

Kiedy MG-6 rozpocznie kontrolę mieszkańców> Do tej pory to się nie dzieje pomimo 

zapowiedzi a nie wszyscy złożyli deklaracje. 

A.Terlecki – O podwyżkach nie mówiliśmy, bo tego tematu nie było w programie. Te 

podwyżki są jednak nieuniknione, bo już 4 przetargi są nierozstrzygnięte z uwagi na ceny. 

Prawdopodobnie w przyszłym roku będzie podwyżka, ale to nie jest jeszcze przesądzone, bo 

może znajdą się jakieś środki i nie będzie takiej potrzeby. Jeśli chodzi o dłużników to są 

podejmowane działania i jest prowadzona windykacja należności. 

M.Naczk – Słyszałem wywiad z Panią Dyrektor Biura ZCG MG-6, która mówiła, że 

windykację mają na 1 mln. zł. i wchodzą nawet na konta dłużników poprzez Urząd Skarbowy. 

Myślę, że duża pozytywna zmiana w tym kierunku zaszła. 

J.Domagała – jakie są Pana wrażenia po tych dwóch Dniach Seniora? 

A.Terlecki – Uważam, że tego typu spotkania są potrzebne. Sami je organizujemy dla 

seniorów. Moje odczucia są bardzo pozytywne. Społeczeństwo nam się starzeje i trzeba w to 

inwestować. W niedzielę mam zaproszenie do Lubna na Dzień Seniora. 



3 

 

Do punktu 6 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Uczestniczyłem w Dniu Seniora w Wysokiej i w Dniu Seniora w Ściechowie. 

Chciałbym podziękować Pani Janinie za organizację Dnia Seniora w Wysokiej i Urzędowi 

Gminy za organizację Dnia Seniora w Ściechowie. Dobrze byłoby to kontynuować. 

Uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i pracowałem nad 

przygotowaniem dzisiejszej sesji. 

Brałem udział wraz z Panią Wójt w Dniu Nauczyciela w Szkole Podstawowej w Ściechowie. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVII sesji. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVIII sesji. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXIX sesji. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

J.Obara - Mieliśmy zrobić parę inwestycji i chciałbym wiedzieć, co się z tym dzieje: 

1) droga w Wysokiej, 

2) sala wiejska w Tarnowie, 

3) droga powiatowa w Tarnowie, 

4) winda w Baczynie. Powiedziano mi, że do końca października ma być zrobiona. Będę dążył 

do tego żeby ona działała. 

A.Terlecki – Ad.1) Nie mamy wyłonionego wykonawcy. Ogłosiliśmy 3 przetargi i nie mamy 

ofert. Prowadzimy negocjacje z wykonawcami. 

Ad. 2) wniosek na salę w Tarnowie został złożony, przeszedł pierwszą weryfikację. Termin 

drugiej weryfikacji został przesunięty na przełom październik-listopad. Czekamy. 

Ad. 3) Powiat wyłonił wykonawcę na drogę w Tarnowie i do 15 grudnia br. ma zostać 

wykonana. Gmina przeznaczyła na to zadanie 460  00zł. 

Ad. 4) Dla mnie też jest bardzo ważna sprawa windy. Wykonawcą była firma lokalna i 

rozważaliśmy możliwość pójścia do sądu, ale jednak jest to nasz lokalny przedsiębiorca i nie 

chcieliśmy robić problemów. Sprawa ma zostać rozwiązana i winda ma działać. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Krupieńczyk – jak został zaplanowany przyszłoroczny budżet, które drogi będą robione? 

A.Terlecki – Prace nad budżetem trwają, ale przyjmie go już nowa Rada Gminy. Planujemy 

środki na remonty dróg, ale jest zbyt wcześnie, aby mówić o konkretach. Zaplanować chcemy 

środki na złożone wnioski i myślę, że one się znajdą, m.in. na drogę w Ściechowie, łącznik w 

szkole w Lubnie, sala w Tarnowie, SUW-y w Stawie i w Lubiszynie wymiana zbiorników. 

Nowa Rada Gminy to zweryfikuje i myślę, że przyszły rok będzie równie ambitny i gmina jest 

przygotowana żeby te zadania zrealizować. 

M.Naczk podziękował wszystkich za współpracę. 
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J.Domagała podziękowała za współpracę 

A.Terlecki – 4 lata szybko minęły. W ciągu tych 4 lat wybudowaliśmy infrastrukturę za 16,5 

mln. zł. Prawdopodobnie tą kadencję skończymy na poziomie 19 mln. zł. Pozyskaliśmy dla 

Gminy środki w wysokości 7,5 mln. zł. na inwestycje pomimo trudnych warunków, braku ZIT 

i szeregu innych przeciwności. A jeśli Wysoka skończy się sukcesem i będzie wóz strażacki 

dla Lubna to skończy się na poziomie 9 mln. zł. To są cyfry, które mówią same za siebie. 

Startowaliśmy na poziomie zadłużenia 2,5 mln. zł. Zostawiamy gminę z poziomem zadłużenia 

na półrocze 2018 w wysokości 3,7 mln. zł., czyli ono nieznacznie wzrosło, 1,2 mln. zł. w 

stosunku do wykonanych inwestycji to jest niewiele. Gmina jest w dobrej kondycji finansowej. 

Można myśleć o przyszłości, można sięgać po kolejne środki, o to zadbaliśmy. Mówiłem o ZIT, 

bo to jest sprawa fundamentalna. Wierzę, że w przyszłości gmina będzie mogła z tego 

korzystać.  

Chciałbym Państwu podziękować za te 4 lata często trudnej pracy. Wierzę, że wszyscy mieli 

dobre intencj3e i kierowali się dobrem gminy i swoich miejscowości. Ta kadencja wiele mnie 

nauczyła. Jestem przekonany, że była dobra i jakie nie będą rozstrzygnięcia wyborów to 

będziemy mogli chodzić z podniesioną głową po Gminie Lubiszyn. 

Wszystkim Państwu, którzy planujecie kontynuować pracę samorządowca życzę powodzenia. 

W przyszłej kadencji wielu z Państwa będzie radnymi, wielu będzie sołtysami, życzę żebyście 

z podobnym efektem a nawet jeszcze lepszym rozwiązywali problemy waszych mieszkańców 

i gminy. Tego serdecznie Państwu i sobie życzę. 

E.Leśniewski – Chciałbym podziękować wszystkim radnym za to, że praca w tej kadencji była 

dla mnie przyjemnością w stosunku do innych kadencji, bo były takie kadencje gdzie się płakać 

chciało. Zawsze są różne głosy, warto dyskutować żeby przyjąć jak najlepsze rozwiązania. 

Dziękuję wszystkim państwu. Zrobiliśmy wszyscy razem kawałek dobrej roboty dla Gminy 

Lubiszyn. 

Życzę wszystkim jak najlepszych wyników w wyborach. 

 

Do punktu 10 porządku obrad: 

E.Leśniewski dokonał zamknięcia obrad XLI sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Rady Gminy 

K.Wiśniewska                                                                                                   Eugeniusz Leśniewski                                                   

 

 

 

 

 


